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Dereli ilçesinde fare 
türü kemirgenlerin bazı ev-
lerin balkonlarına kadar 
çıktıkları, merdiven boş-
luklarında, bahçe, ev ve iş 
yeri kapılarında gece, gün-
düz saatlerinde dolaştıkla-

rı ifade ediliyor.
Özellikle de şehir mer-

kezinde yer alan ilçenin 
merkezi konumundaki bili-
nen adıyla Fiskobirlik ma-
halleside bazı ev-bina çev-
resinde bulunan büyük 
baş-inek hayvanı ahırları 
ve tavuk kümeslerinin ol-
duğu yerlerde fare türü ke-
mirgenlerin yoğun olarak 
görüldüğü belirtiliyor.

Adı geçen mahallede 
birden fazla okul ve öğren-
ci yurdu bulunduğu da bili-
niyor.

Kemirgenlerin teması, 
dışkı, idrar, solunum yolu 

ile yaydıkları ve insanlara 
bulaşabilen virüs, halk sağ-
lığını ve huzurunu bozabi-
leceği ifade ediliyor.

Belediye başkanlığı-
nın, ahır ve kümes sahip-
lerine yaptığı uyarıların da 
dikkate alınmadığını belir-
ten bazı vatandaşlar, 
"Adamlar söz dinlenmiyor, 
ahırların bulunduğu yerler 
bataklık haline gelmiş, ha-
şareden, pis kokudan ge-
çilmiyor" şeklinde konuş-
tu.

Duyarlı vatandaşlar, 
şehir içerisinde insanlar 
için ciddi tehlike teşkil 

eden kemirgen haşerele-
re ve haşerelerin üreme 
yeri haline gelen büyük 
baş hayvan ahırları ile 
tavuk kümeslerine karşı 
önlem alınmasını istiyor.

Şehirde hayatı ce-
henneme çevirecek bir 
fare istilası ve buna bağlı 
olarak kemirgen salgını 
yaşanmadan, toplum 
sağlığının korunması için 
hayvan ahırları ile tavuk 
kümeslerinin şehir içeri-
sinden kaldırılmasını 
halk ilgili kurumlardan 
bekliyor. (Haber- Foto: 
Cihan Yavuz)

De re li Kaymakamı 
Mehmet Fatih Kestioğlu, 
Fatih mahallesinde esnaf 
ziyareti gerçekleştirerek 

esnaflar ile sohbet etti.
Kaymakam Kestioğlu, 

kendisini güler yüz ve sa-
mimiyetle karşılayan es-

naflara teşekkür edip, ha-
yırlı ve bereketli kazanç-
lar dileklerinde bulundu. 

(Hakan Akbaş)

BU DÖRT YOL KAVŞAĞINDA

GEÇİŞ ÖNCELİĞİ KİMİN?

Dereli İlçesi şehir gi-
rişinde yer alan (olma-
yan) dört yol kavşağın-
da geçiş üstünlüğünün 
kime ait olduğu belli 
değil.

Aynı zamanda oto-
gar ve dolmuş aracı du-
rağının bulunduğu dört 

mekeşliği yaşandığı belir-
tiliyor.

60 yıllık bir ilçede, 
(okul yaya geçitleri de 
dahi) bugüne kadar halk 
ne bir üçlü trafik lambası 
nede tam an lamıy la 
döner kavşak görmüş du-
rumda. Bir kaç yerde 
yanıp sönen tekli sarı ikaz 
trafik lambası hariç.

Adı geçen dört yol kav-
şağı dahil, ilçedeki birden 
fazla karayolunun belirli 
noktalarına ve 75. Yüz yıl 
caddesi üzerinden transit 
geçen karayolu üzerinde 
yaya çizgisinin bulundu-
ğu Kemer köprü yanında 
araçları kırmızı ışıkta bir 
süre durduracak üçlü tra-
fik lambası konulması is-
teniyor. (Yorum Haber- 
Foto: Cihan Yavuz)

yol kavşağı bölgesi araç 
ve yayalar için kör nokta 
oluşturduğu ifade ediliyor.

Dört karayolunu biribi-
rine bağlayan bu yerde 
döner kavşak ve trafik lam-
bası bulunmuyor.

Burada yol ayrımı ka-
rayoluna monte edilmiş 

trafik işaret dubalarıyla 
sağlanmaya çalışılıyor.

Can ve mal güvenliği-
nin bulunmadığı olmayan 
dört yol kavşağının çev-
resinde Perşembe günü 
halk pazarının da kurul-
masından dolayı tam bir 
yaya ve araç trafik keş-

DERELİ'DE KEMİRGENLER HALK
SAĞLIĞINI TEHDİT Mİ EDİYOR?

Kestioğlu ziyaretlerini sürdürüyor

Dereli’nin Kümbet yayla-
sında yılın ilk karı düştü. 

Kar yağışının ardın ise or-
taya kartpostalları andı-
ran görüntü ortaya çıktı. 

Doğal güzellikleri ile ziya-
retçilerini adeta büyüle-

meye devam ediyor. 
(Pınar Okumuş)

İlk kar düştü



2 21 Kasım 2023

541 211 87 00

Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Hasan Çakırmeli-
koğlu ve Meclis Başkanı 
Necmettin Şükrü Ataün, Sa-
nayi ve Teknoloji Bakanı 
Mehmet Fatih Kacır’ı, Gire-
sun Milletvekili Ali Temür’ün 
de yer aldığı heyetle ziyaret 
etti, ilimiz proje ve yatırım 
öncelikleri konusunda bilgi 
alış verişinde bulundu.

Ziyaret kapsamında ya-
pılan toplantıda Giresun’un 
doğu bölgelerine kuruluşu 
gerçekleştiri len Espiye-
Tirebolu Organize Sanayi 
Bölgesi (3. OSB) ve Görele-

Çavuşlu Organize Sanayi Böl-
gesi (4.OSB) yatırımları, ayrıca 
fizibilite çalışmaları devam 
eden Şebinkarahisar-Alucra-
Çamoluk bölgesi 5. OSB yatı-
rım süreci değerlendirildi.

Giresun adına önemli bir top-
lantının oluşmasındaki katkıları 
vesilesiyle Giresun Milletvekili 
Ali Temür’e teşekkür eden Gire-
sun Ticaret ve Sanayi Odası Yö-
netim Kurulu Başkanı Hasan 
Çakırmelikoğlu, “Giresun’un kal-
kınmasında 3. ve 4. sanayi böl-
gesi yatırımlarının faydalarını 
yakın zamanda göreceğiz. Bu 
kapsamda öncelikle kamulaş-
tırma ve altyapı yatırımlarının 

değer yaratan tesisleri içinde ba-
rındırmasını hedeflemekteyiz. Ay-
rıca Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı 
bünyesinde olan Doğu Karadeniz 
Projesi Bölge Kalkınma İdaresi 
Başkanlığı’nın (DOKAP) yürüttü-
ğü Giresun yaylalarında imar 
planlarının düzenlenmesi ve yatı-
rımcıya tahsis olanağı sağlayacak 
1/1000 ölçekli haritaların hazırlan-
ması adına sizlerin talimatları 
önem arz etmektedir” ifadelerini 
kullandı.

Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası Meclis Başkanı N. Şükrü 

2024 yılı içinde mutlak başla-
tılması gerekmektedir. Ayrıca 
iç bölgelerimizin kalkınması-
na 5. Organize Sanayi Bölge-
si projesi de önemli fayda sağ-
layacaktır, bu projeye şuan 
ciddi bir talebin olduğunu gör-
mekteyiz. Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı olarak sizlerin yatı-
rım taleplerimize göstermiş ol-
duğunuz hassasiyetler sonu-
cu kurulan organize sanayi 
bölgelerimizde bacaların tü-
tebilmesi adına 2024 yatırım 
programı bizler açısından kıy-
metlidir. Bu iki OSB faaliyete 
geçmesi halinde 10 bine 
yakın istihdam ile katma 

Ataün ise, altyapı yatırımlarında 
eksikleri bulunan ve bakanlığın 
destek programı kapsamında yer 
alan Giresun 1. Organize Sanayi 
Bölgesi hakkında bilgi verdi.

Giresun Milletvekili Ali Temür, 
yerel imalatçılarımız başta olmak 
üzere il dışından yoğun yatırım 
yeri talebinin bulunduğunu ifade et-
tiği Sanayi ve Teknoloji Bakanı 
Kacır ziyaretinde, mevcut sanayi 
bölgelerimizin genel durumu hak-
kında da kısa bir sunumda bulun-
du.

Giresun 1. Organize Sanayi 

Bölgesi ihtiyaçları başta olmak 
üzere talepleri yakından takip 
edeceğini kaydeden Sanayi ve 
Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih 
Kacır, sanayi bölgeleri kalkın-
manın en önemli merkezi oldu-
ğunu, Giresun’da kuruluşu ta-
mamlanan bölgelerin ivedilikle 
faaliyete geçmesi, ayrıca plan-
lama aşamasında olan Şebin-
karahisar bölgesi organize sa-
nayi bölgesi içinde kalkınma 
ajansının fizibilite raporunu bek-
lendiklerini aktardı. 

(Hakan Akbaş)

Alucra Kalkınma ve Eğitim 
Vakfı yönetim kurulu genel baş-
kanı Süleyman Baba ve 36 köy 
dernek başkanlarından oluşan 
heyet Giresun Milletvekillerini 
ziyarette bulundu.

Alucra Eğitim ve Kalkınma 
Vakfı Başkanı Süleyman Baba 
ve heyeti ile Alucra dernek baş-
kanları, AK Parti İstanbul mil-
letvekili Büşra Paker, Sadet 
Partisi Genel Başkan Yardım-
cısı ve Kocaeli milletvekili 
Hasan Bitmez, Ak Parti Gire-
sun milletvekili Hasan Turan ve 

MHP Giresun milletvekili Ertuğrul 
Gazi Konal ziyaret edilerek gün-
demde olan konular değerlendiril-
di.

Arnavutköy Belediye Meclis 
Üyesi ve Alucra Çamlıyayla Köyü 
Sosyal Yardımlaşma Derneğinin 
Genel Başkanı Hüseyin Bektaş 
konu ile ilgili yapmış olduğu açık-
lamada; “Bugünkü gazi meclis zi-
yaretimizde yine Giresun adı 
geçen her yerde olma sözümüz 
vardı. Hemşerimiz meclisimizin 
gülü Sayın Büşra Paker, Gire-
sun’umuzun yiğit, mert vekili, mec-

lis idare amirimiz Sayın Hasan 
Turan, Giresun vekillerimiz Sayın 
Nazım Elmas, Ali Temur ve MHP 
Giresun Milletvekilimiz Sayın Er-
tuğrul Gazı Konal beyleri ziyaret 
ettik. Yakın ilgi ve alakalarından 
dolayı tüm vekillerimize çok te-
şekkürler ediyorum. Ayrıca bizleri 
meclise davet edip bize olağa-
nüstü ilgi gösteren en üst seviye-
de ağırlayan vekilimiz Büşra 
Paker hanımefendiye başarılar di-
liyorum. Yolu ve bahtı açık olsun” 
ifadelerini kullandı. 

(Pınar Okumuş)

AK Parti'nin Giresun Belediye 
Başkanlığı için ilk aday adayı, be-
lediye meclis üyesi Osman Öden 
oldu. Öden, partinin il binasında 
düzenlenen başvuru toplantısın-
da aday adaylığını resmen du-
yurdu ve başvuru evrakını il baş-
kanı Mete Bahadır Yılmaz'a tes-
lim etti.

Parti İl Binasında
Adaylık Başvurusu

Toplantı, partililerin yanı sıra 

Giresun vatandaşlarının da yoğun il-
gisiyle karşılandı. Salon, katılımcı-
larla dolup taşarken, heyecan ve 
desteğin yüksek olduğu gözlemlen-
di. Toplantının açılış konuşmasını 
parti il başkanı Mete Bahadır Yılmaz 
gerçekleştirdi ve katılımcılara teşek-
kürlerini iletti.

"Hizmet İçin Yola Çıkıyorum”
Öden, yaptığı konuşmada, AK 

Parti'nin kuruluşundan beri partinin 
içerisinde olduğunu belirterek, 

"Artık Giresun halkına hizmet 
etme zamanının kendisine gel-
diğine inanıyorum. Hizmet için 
yola çıkıyorum, Rabbim hayırlı-
sını nasip etsin" ifadelerini kul-
landı. Öden' in ifadeleri, salon-
da büyük bir alkış ve destekle 
karşılandı. Öden'in adaylık sü-
recindeki bu ilk adımı, ilçe gene-
linde heyecan ve merakla karşı-
landı. 

(Sabri Yücel)

Sanayi Ve Teknoloji Bakanı Kacır, OSB taleplerini
dinledi ve sürecin takipçisi olacağını belirtti

Alucralılar Gazi Mecliste vekillerimizi ziyaret etti

Osman Öden, aday
adaylığı müracaatını yaptı
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CHP Giresun İl Baş-
kanı Şenyürek, İsrail’in 
Gazze saldırılarının 40. 

Sağlık Örgütü (DsÖ), 
Gazze’nin kuzeyindeki 
Şifa Hastanesi’yle bağlan-
tılarının kesildiğini duyur-
du. Hastanede görevli sağ-
lık personelleri ve yaşam 
destek ünitelerine bağlı be-
beklerle çok sayıda yaralı 
sivilin hayatı tehlike altın-
da. Bazı ulus la rarası 
haber kaynaklarında Şifa 
Hastanesi’nin çevresinin 
tanklarla kuşatıldığı, tehli-
ke nedeniyle kaçmak iste-
yenlerin üzerine ateş açıl-
dığı yönünde endişe verici 
haberler var. Tarihte eşine 
az rastlanır bir barbarlıkla 
sivilleri ve çocukları katle-
den İsrail, vahşetin dozunu 
her geçen gün arttırmakta-
dır” şeklinde konuştu.

Gazze’deki birçok has-
taneden durumun vaha-
metini gözler önüne seren 
bilgiler geldiğini aktaran İl 
Başkanı Şenyürek; “Has-
tanelerin elektrikleri kesik, 
imkanların kısıtlı olması ve 
gelen yaralı sayısının faz-

gününde sivil hedefleri ve 
hastaneleri vurmayı sür-
dürdüğünü söyledi.

lalığı sebebiyle doktorlar 
ancak 10 yaralıdan birini 
tercih ederek müdahalede 
bulunabiliyor, diğerlerini 
ise kaderlerine terk etmek 
zorunda kalıyorlar. Yenido-
ğan ünitelerindeki bebek-
ler, elektik kesintileri sebe-
biyle göz göre göre ölüme 
terk ediliyorlar. Bu hekim-
ler için de çok acı ve 
üzücü. Maalesef hastane-
lerdeki durum sandığımız-
dan çok daha vahim” dedi.

“ÇOCUK VE SİVİL 
ÖLÜMLERİNİN DURDU-
RULMASI İÇİN ACİLEN 

ATEŞKES İLAN 
EDİLMELİ”

Çocuk ve sivil ölümleri-
nin durdurulması için aci-
len ateşkes ilan edilmesin-
den başka çare olmadığı-
nın altını çizen Şenyürek, 
ulus la rarası top lumun 
daha fazla zaman kaybet-
meden acilen harekete 
geçmesi yönünde bir kez 
daha çağrısını yaptı. 

(Pınar Okumuş)

Cumhuriyet Halk Parti-
si Giresun İl Başkanı Gök-
han Şenyürek, İsrail’in 
Gazze saldırılarının 40. gü-
nünde sivil hedefleri ve 
hastaneleri vurmayı sür-
dürdüğünü be lir te rek, 
“İsrail, temel insani değer-
leri hiçe sayarak savaş 
suçu işlemeye devam et-
mek te dir. Ço ğun lu ğu 
çocuk ve kadınlar olmak 
üzere 12 bin kişinin hayatı-
nı kaybettiğini büyük bir 
üzüntüyle takip ediyoruz. 
Gazze’yi bir taraftan elekt-
rik, su ve temel yaşam mal-
zemelerinden mahrum bı-
rakarak abluka altına alan 
İsrail, diğer yandan sivil he-
def leri ve hastaneleri 
hedef almaya devam et-
mektedir” ifadelerini kul-
landı.

Şenyürek, İsrail’in hava 
saldırılarında son olarak 
Gazze’nin kuzeyinde yer 
alan Şifa Hastanesi’nin 
hedef alınarak bombalan-
dığını hatırlatarak, “Dünya 

Giresun'un Şebinkara-
hisar ilçesinde yenilenebi-
lir enerji kaynaklarının mer-
kez üssü oluyor. İlçede şu-
anda çok sayıda GES pro-
jesi bulunuyor. Yeni Güneş 
Enerji Santralleri oluşturul-
ması için de kentte 2 2 ma-
halle ve 5 mevkiide yeni 
GES sahaları oluşturulma-
sı için kullanım hakkı veri-
lecek. Şebinkarahisar ilçe-
si yenilebilir enerjisinin 
merkez üssü konumuna 
gelecek. Verimsiz araziler 
enerjiye dönüştürülecek.

Şebinkarahisar Kay-
makamlığı Milli Emlak Şef-
liği tarafından ilçede Yeni-
lenebilir enerji kaynakları-
na dayalı lisanssız elektrik 
üretim tesisi yapılması için 

5 farklı alanın kullanma 
amacıyla kiraya verilecek.

GES PROJESİ
OLUŞTURULACAK 

ARAZİLER 1 YILLIĞINA 
530 BİN LİRAYA
KİRALANACAK

Bu kapsamda ilçede 

Avutmuş ve Kavaklar Ma-
hallesindeki 5 farklı mev-
kide toplam 594 bin 
metre kare alan GES pro-

DERELİ'NİN KÖY YOLLARI!

jesi için ilk yıl için tam 530 
bin liraya kullandırılacak.

GES ALANLARININ 
KİRAYA VERİLMESİ

İÇİN İHALE
YAPILACAK

Milli Emlak Şefliği kul-
lanma izni verilecek taşın-
mazlar için 28 Kasım 2023 
tarihinde ihale yapılacak.

İlçedeki 5 adet taşın-
mazın irtifak hakkı tesi-
si/kullanma izni ihalesi, 
2886 sayılı Devlet İhale Ka-
nununun 51/g maddesi ge-
reğince Pazarlık Usulü ile 
28 Kasım Salı günü saat 
13:00'de Şebinkarahisar 
Kaymakamlığında Milli 
Emlak Şefliği'nde yapıla-
cak. 

(Yeni Şebinkarahisar)

Kerasus Sanat oyun-
cuları Palyatif Bakım Ser-
visi hastalarına moral için 
sahne aldı.

Giresun Prof.Dr.A. 
İlhan Özdemir Devlet 
Hastanesi Başhekimliği 
öncülüğünde, Palyatif 
Bakım Servisi koordine-
sinde 14 Kasım 2023 
Salı günü saat 14.00’de 
Kerasus Sanat oyuncu-
ları “YANLIŞ ANLADIN” 
adlı tiyatro oyununu Pal-
yatif Bakım Servisi has-
taları için sergiledi.

Yönetmenliğini Sadık 
Takır’ın, Koreografisini 
Erdal Güleryüz’ün üst-
lendiği “YANLIŞ ANLA-
DIN” oyunu ile ilk kez se-
yirci karşısına çıkan Ke-

leri olmak üzere, emeği ge-
çenlere teşekkür eden 
hasta ve hasta yakınları, ti-

rasus Sanat’ın tiyatroya 
gönül veren 13 kursiyeri, iz-
leyicilerin büyük beğenisini 

yatronun iyileştirici gücüy-
le moral depoladıklarını be-
lirterek, bu ve benzeri or-
ganizasyonların devam et-
mesi dileğinde bulundu.

Hayatı boyunca ciddi 
hastalıklarla yaşamak du-
rumunda olan palyatif ba-
kıma muhtaç hastaların, 
hastalıklarıyla baş etmele-
rini kolaylaştırmak, hasta-
ların hayatlarını tehdit 
eden semptomları ve ya-
şadıkları stresi azaltmak, 
hasta ve hasta yakınları-
nın yaşam kalitesini arttır-
mak amacıyla gerçekleşti-
rilen etkinlikte sahne alan 
oyuncular, yıl boyunca ben-
zer aktivitelerde seyirciyle 
buluşmayı sürdürecek. 

(Pınar Okumuş)

topladı. Başta Hastane yö-
netimi ile Palyatif Bakım 
Servisi doktor ve hemşire-

“Göz göre göre ölüme terk ediliyor” Giresun Üniversitesi'nde
girişimcilik söyleşisi

gerçekleştirildi

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı 
Necmettin Şükrü Ataün, Giresun Üniversitesi’nde Giri-
şimcilik Söyleşileri etkinliğinin konuğuydu.

Giresun Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakül-
tesi tarafından gerçekleştirilen ‘Girişimcilik Söyleşileri’ 
etkinliğinin konuğu iş insanı Ataün, girişimcilikle ilgili ki-
şisel deneyimlerini anlattı, öğrencilerin ve diğer katı-
lımcıların sorularını cevaplandırdı; öğrencilere giri-
şimcilikle ilgili tavsiyelerde bulundu. Ataün, girişimci-
likte ve genel olarak iş yaşamında dürüstlüğün ve 
buna yönelik olarak ortaya çıkan ‘güvenin önemini be-
lirtti.

Karşılaşılan fırsatların değerlendirilmesinin başarı 
için temel unsurlardan olduğunu ifade etti. Etkinlik, 
İ.İ.B.F. Dekanı Prof. Dr. Kurtuluş Yılmaz Genç tarafın-
dan Necmettin Şükrü Ataün’e teşekkür belgesi takdimi 
ile bitti. (Pınar Okumuş)

600 dönümlük yeni GES alanları Milli
Emlak tarafından kiraya verilecek!

Kerasus Sanat'tan hastalara moral

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Espiye Belediyesi, çevre temizlik işleri birimi aracılı-
ğıyla ilçe genelinde birçok önemli hizmeti sunuyor. De-
zenfeksiyon, ilaçlama, temizlik, ağaç budama, çevre 
düzenleme, kağıt ve katı atık, moloz taşıma gibi işlerle il-
gilenen ekipler, çevrenin temiz ve düzenli olmasını sağ-
lamak adına özverili bir şekilde ilçe genelinde çalışma-
larına devam ediyor.

Espiye Belediye Başkanı Mustafa Karadere, ilçenin 
her anlamda gelişimi için gerçekleştirilen temel beledi-
yecilik hizmetleri ve sosyal kültürel çalışmalar hakkın-
da açıklamalarda bulundu.

İlçe genelinde dört koldan devam eden çalışmaların 
hız kesmediğini belirten Başkan Karadere, vatandaşla-
rın yaşam kalitesini artırmak adına çeşitli alanlarda fa-
aliyet gösterdiklerini belirtti.

SOSYO-KÜLTÜREL FAALİYETLERE BÜYÜK 
ÖNEM VERİLİYOR

Başkan Karadere, Espiye ilçesinde sosyo-kültürel 
faaliyetlere de büyük bir önem veriyor. İlçede düzenle-
nen etkinliklere aktif katılım gösteren Başkan Karade-
re, ilçe kaymakamlığı, gençlik ve spor ilçe müdürlüğü 
ve Espiye Belediyesi işbirliğiyle düzenlenen kurumlar 
arası 100. Yıl Halı Saha Futbol Turnuvası'na da katıldı.

Turnuvanın başlama vuruşunu gerçekleştiren Baş-
kan Karadere, sporun ve sosyal etkinliklerin ilçe gene-
linde yaygınlaşmasına katkıda bulunmayı amaçladık-
larını ifade ederek, "Sporun ve bir arada olmanın öne-
mine inanıyoruz. Bu tür etkinliklerle ilçe gençlerini bir 
araya getiriyoruz ve onlarla birlikte olarak gençlerimizi 
destekliyoruz” ifadelerini kullandı. (Pınar Okumuş)

Temiz ve
düzenli

çevre için!
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“Ziraat odalarımızın ve 
birliğimizin telefonları sus-
muyor. Üreticilerimiz ‘ya biz 
üretimi bıraktık kaydımızı 
silin diyor ya da biz artık 
üretmek istemiyoruz kaydı-
mızı silin’ diye talepte bulu-
nuyorlar.”

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Başka-
nı Şemsi Bayraktar, “Emekli 
çiftçilerimiz Hükümetimizin 
Cumhuriyetin 100. Yılına 
özel olarak verdiği 5 bin lira 
ikramiyeden yararlanama-

yarak, mağdur oldu” ifadeleri-
ni kullandı.

Bayraktar, yaptığı açıkla-
mada, “İnfial yaratan bu 
durum ve aşırı bilgi kirliliği yü-
zünden üretim yapan çiftçileri-
miz Ziraat Odası kayıtlarını sil-
dirmek istiyor” diyerek, şöyle 
sürdürdü:

“Ziraat Odalarımızın ve Bir-
liğimizin telefonları susmuyor. 
Üreticilerimiz ‘ya biz üretimi bı-
raktık kaydımızı silin diyor ya 
da biz artık üretmek istemiyo-
ruz kaydımızı silin’ diye talep-

yeyle az da olsa nefes alacak olan 
emekli çiftçilerimiz bekledikleri 
uzun banka kuyruklarından geri 
döndü, umduğunu bulamadı” 
dedi.

Çiftçilerin kaydını sildirerek 
üretimden vazgeçmelerinin soru-
nu çözmediğini kaydeden Bayrak-
tar, şunları söyledi:

“Kayıt sildirmenin Bugünlerde 
Ziraat Odalarına giderek kaydını 
sildirmek isteyen çiftçilerimizin sa-

te bulunuyorlar. Çiftçilerimiz 
yaşanan bu mağduriyetin önü-
müzdeki süreçte verilecek 
destekler veya ikramiyelere 
de engel teşkil edeceği endi-
şesini yaşıyor.

Uzun yıllardır üzerinde ara-
zisi bulunan fakat çeşitli ne-
denlerle bir süredir üretim ya-
pamayan, aynı zamanda çift-
çi kaydı devam eden de ikra-
miyeden yararlanamadı.

Bu süreçte büyük bir kar-
gaşa yaşanıyor. Kışa girdiği-
miz bu günlerde bu ikrami-

yısı artsa da burada esas alınan 
ekim ayı kayıtlarıdır. Yani 1 Ekim 
2023 tarihinden önce çiftçilerimiz 
kaydını sildirmiş olsaydı bu ikrami-
yeden faydalanabilecekti. Fakat 
şuan kaydını silerek üretimden vaz-
geçmek sorunu çözmüyor.

Tarım sektörünün emektarları 
olan çiftçilerimiz, Türkiye ortalama-
sının üçte biri oranında kişi başı 
gelir elde ediyor. Hükümetimizin bu 
miktarı da göz önüne alarak bu mağ-

duriyeti gidermesini bekliyoruz.
Tüm girişimlerimiz sonucu 

halen olumlu bir dönüş alama-
yan üreticilerimizin gözü kulağı 
gelecek müjdeli haberdedir. Üre-
timleriyle Ülkemize değer katan 
emekli çiftçilerimiz cezalandırıl-
mamalıdır. İnfial ve hayal kırıklığı 
yaratan bu durum acilen ortadan 
kaldırılmalı, çiftçilerimizin bekle-
diği müjde en kısa zamanda ve-
rilmelidir” dedi. (Pınar Okumuş)

2022 yılında Türkiye'de üre-
tilen toplam 109,2 milyon ton atı-
ğın, 29,4 milyon tonunun tehli-
keli olduğu açıklandı. Bu detaylı 
raporda, çeşitli sektörlerdeki 
atık yönetimi ve geri dönüşüm 
oranları inceleniyor.

Genel Bakış: Toplam Atık 
Üretimi ve Türleri

Türkiye İstatis tik Kuru-
mu'nun yayınladığı verilere 
göre, Türkiye'de 2022 yılında 
toplam 109,2 milyon ton atık üre-
tildi. Bu miktarın 29,4 milyon to-
nunu tehlikeli atıklar oluşturdu. 
İmalat sanayi iş yerleri, maden 
işletmeleri, termik santraller, 
OSB'ler ve haneler bu atığın 
başlıca kaynakları arasında yer 
aldı.

İmalat Sanayi ve
Atık Yönetimi

İmalat sanayi iş yerlerinde 
toplanan toplam 28 milyon ton 
atığın 5,4 milyon tonu tehlikeli 
olarak sınıflandırıldı. Bu atıkla-
rın büyük bir bölümü (%63,2) sa-
tıldı veya lisanslı atık işleme te-
sislerine gönderildi. Geri kalanı 
ise çeşitli yöntemlerle bertaraf 
edildi veya geri kazanıldı.

Maden İşletmelerinde
Atık Üretimi

Maden işletmeleri, dekapaj 
malzemesi/pasa hariç 26,3 mil-
yon ton atık üretti. Toplam atığın 
%99,99 'u mineral atıklardan olu-
şurken, bunun büyük bir kısmı 
pasa sahalarında, atık barajların-
da veya düzenli depolama tesis-
lerinde bertaraf edildi.

Termik Santrallerin
Atık Bilançosu

Termik santrallerde üretilen 
toplam 27,8 milyon ton atığın 
10,5 bin tonu tehlikeli atık olarak 
sınıflandırıldı. Bu atıkların çoğun-
luğu kül ve cüruf atıklarından 
oluştu ve büyük bir kısmı düzenli 
depolama tesislerinde bertaraf 
edildi veya lisanslı tesislere gön-
derildi.

OSB Müdürlüklerinin
Atık Yönetimi

OSB müdürlüklerinin faaliyet-
leri sonucu 323 bin ton atık ortaya 
çıktı. Bu atıkların bir kısmı OSB 
bünyesinde geri kazanıldı veya 
geçici depolandı, geri kalanı ise 
çeşitli yöntemlerle bertaraf edildi.

Belediyelerin Atık Hizmetleri 
ve İstatistikleri

Türkiye genelinde 1391 bele-
diyeden 1389'u atık hizmeti 
sundu. Toplanan 30,3 milyon ton 
atığın çoğu atık işleme tesislerine 

gönderildi. Ayrıca, belediyeler ta-
rafından işletilen atık su arıtma te-
sislerinde 348 bin ton atık su arıt-
ma çamuru oluştu.
Atık İşleme ve Geri Kazanım 

Tesislerindeki Durum
Atık bertaraf ve geri kazanım 

tesislerinde işlenen 133,2 milyon 
ton atığın 81,4 milyon tonu berta-
raf edildi, geri kalanı ise çeşitli 
yöntemlerle geri kazanıldı. Bu sü-
reçte enerji üretimi için atık 
yakma ve kompost tesisleri de 
önemli bir rol oynadı.

Veri Toplama ve
İstatistiklerin Önemi

Türkiye'deki tüm belediyeler, 
büyük imalat sanayi işyerleri, faal 
termik santraller, OSB müdürlük-
leri ve maden işletmeleri, bu atık 
istatistiklerine katkıda bulundu. 
Bu veriler, Türkiye'nin atık yöneti-
mi ve sürdürülebilir kalkınma ça-
baları için hayati önem taşıyor.

Türkiye'nin 2022 yılı atık yö-
netimi ve geri dönüşüm verileri, 
ülkenin çevresel sürdürülebilirlik 
yolculuğunda önemli bir kilomet-
re taşı olarak görülebilir. Bu veri-
ler, gelecekteki politika ve strate-
jilerin şekillendirilmesinde kritik 
bir rol oynayacaktır. 

(Haber Merkezi)

Espiye Kaymakamı Taner 
Tengir, Espiye-Ericek grup yo-
lunda incelemelerde bulun-
du.

Tengir, Bakacak mevki-
sinde 7 Eylül'de meydana 
gelen heyelan nedeniyle ula-
şıma kapanan yoldaki çalış-
maları yerinde inceledi.

Yetkililerden bilgi alan Ten-
gir, yolun yeniden ulaşıma 
açılması için çalışmaların sür-
düğünü söyledi.

Kaymakam Tengir, Ericek 
köyünü de ziyaret ederek, va-
tandaşların istek ve talepleri-
ni dinledi. (Hakan Akbaş)

Giresun Belediyesi Temizlik 
İşleri Müdürlüğü ot biçme ekiple-
ri, sahil karayolu kenarlarında ve 
refüjlerde bulunan yabani otları 
temizliyor.

Ekipler tarafından yapılan ot 
biçme çalışmalarında şehir ge-
nelinde olduğu gibi sahil güzer-
gâhının temizliğine de büyük 

özen gösteriliyor.
Bu kapsamda ekipler tarafın-

dan, yan yol ile transit yol kenarla-
rında ve orta refüjlerde görüntü kir-
liliği oluşturup aynı zamanda trafik 
güvenliğini de tehdit eden yabani 
otlar temizleniyor. Sahil boyunca 
yapılan çalışmalarla birlikte aynı 
zamanda daha estetik bir görüntü 

ortaya çıkıyor.
Belediye Temizlik İşleri Mü-

dürlüğü yetkilileri; çalışmaların 
aralıksız olarak devam edeceği-
ni belirterek, daha güzel ve 
daha yaşanabilir bir Giresun için 
çalışmalarını sürdüreceklerini 
söyledi. 

(Hakan Akbaş)

“Ziraat Odası kayıtlarını sildirmek istiyor”

2 aydır kapalı olan yolda çalışma sürüyor

Türkiye'deki Atık Üretimi ve
Yönetimi: 2022 Yılı İstatistikleri

Sahil’de ot biçme çalışması
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Giresun’a yatırım ve 
projeler konusunda me-
safe kat etmek için sü-
rekli olarak bir ayağı An-
kara’da olan Giresun Be-
lediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, Ankara te-
masları kapsamında 
önemli ziyaretler gerçek-
leştirdi.

Başkan Şenlikoğlu, 
ilk olarak İller Bankası 
Genel Müdürü Recep 
Türk’ü ziyaret ederek bir 
süre görüştü. Şenlikoğ-
lu, hayata geçirdiği yatı-
rım ve hazırladığı proje-

çözüm taleplerimizi aktar-
dık. Bakanlıklar ve Genel 
Müdürlükler düzeyindeki 
görüşmelerimizi her baş-
kent seferimizde gerçek-
leştiriyoruz. Tüm enerjimi-
zi Giresun’umuz için har-
cayıp projelerimizi planla-
dığımız programlara göre 
yürütmeye devam edece-
ğiz." dedi.

Başkan Şenlikoğlu, ay-
rıca Giresun Milletvekili Ali 
Temür’ü de TBMM’de zi-
yaret ederek, Giresun’da 
yürütülen proje ve çalış-
malarla ilgili istişarede bu-
lundu.

Son olarak ise TBMM’ 
de AK Parti grup toplantı-
sına katılarak AK Parti 
Genel Başkanı, Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Er-
doğan’ın hitaplarını dinle-
yen Başkan Aytekin Şenli-
koğlu: “Cumhurbaşkanı-
mız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan’ın dünyaya verdi-
ği cesur mesajlarla, karar-
lığıyla, duruşuyla ve maz-
lumun yanında olmasıyla li-
derimizle gurur duyuyo-
ruz” ifadelerini kullandı. 

(Hakan Akbaş)

ler hakkında Genel Müdür 
Recep Türk ile görüş alış-
verişinde bulundu. Genel 
Müdür Türk, ziyaretinden 
dolayı Başkan Şenlikoğ-
lu’na teşekkür ederek, ça-
lışmalarında başarılar dile-
di.

Belediye Başkanı Şen-
likoğlu, ikinci ziyaretini ise 
Karayolları Genel Müdürü 
Ahmet Gülşen’e gerçek-
leştirerek, Giresun’da Ka-
rayolları Genel Müdürlü-
ğü’nü ilgilendiren projeler-
le ilgili istişarelerde bulun-
du ve destek istedi.

Başkan Şenlikoğlu, gö-
rüşmede ilgili konuları an-
lattı ve çözümlerine ilişkin 
değerlendirmelerde bulu-
nuldu. Genel Müdür Türk zi-
yaretinden dolayı Şenli-
koğlu’na teşekkür ederek, 
Giresun’a yapılan yatırım-
ları yakından takip ettikleri-
ni söyledi.

Yakın ilgi ve alakadan 
dolayı Genel Müdürler 
Recep Türk ve Ahmet Gül-
şen’e teşekkür eden Bele-
diye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu: “Kendilerine Gire-
sun’umuzun sorunlarını ve 
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Tarım Politikaları Uz-
manı Ergin Kahveci, dün-
yadaki zeytinyağı üreti-
minde yaşanan düşüşün 
zeytinyağı ihracatını teş-
vik edeceğini, bunun da fi-
yatların yükselmesine 
sebep olacağını söyledi.

Tarım Politikaları Uz-
manı Ergin Kahveci, bu 
yıl dünyada ve Türki-
ye’de zeytin ve zeytinya-
ğı üretiminde azalma ola-
cağına dikkat çekerek, 
“Zeytinyağında 220-250 
bin ton civarında üretimi-
miz olurdu. Bu yıl 180-
200 bin tonluk üretimimiz 
görünüyor. Dünyadaki 
zeytinyağı üretimindeki 
yarıya yakın düşüş de 
bizi etkileyecektir. Fiyat-

dan kalan stoku olduğunu 
ve bu nedenle ciddi bir sı-
kıntı yaşanmayabileceği-
ne söyleyen Kahveci, 
“Fakat tabii ki dünyadaki 
zeytinyağı üretimindeki ya-
rıya yakın düşüş bizi etkile-
yecektir. Özellikle dökme 
zeytinyağı ihracatını teşvik 
edecektir. Fiyatların bu an-
lam da yük sel me si ne 
sebep olacak. İçeride de 
yine geçen yıla göre daha 
az üretim olmasına rağ-
men normal piyasa fiyatla-
rında artış olacak. Sanayi-

ların yükselmesine sebep 
olacak” dedi.

Zeytinyağı fiyatlarına 
dair beklenti üzerine Elips 
Haber’den Deniz Dalgıç’a 
değerlendirmelerde bulu-
nan Kahveci, dünyada zey-
tin ve zeytinyağı üretimiyle 
ilgili yaşanan sıkıntılara işa-
ret ederek, “O sıkıntıyı biz 
de yaşayacağız. Dünyada-
ki zeytin üretimi ve zeytin-
yağı üretiminde özellikle Ak-
deniz altı bölgesi yani Yu-
nanistan, Türkiye, Lübnan, 
Tunus’ta verim kayıplıları 
olacak. Bu kayıplar zeytin-
yağı üretimini etkileyecek” 
ifadelerini kullandı. Geçti-
ğimiz yılda 1 milyon 500 bin 
tona yakın bir zeytinyağı 
üretimi olduğunu anımsa-

cinin elinde stoklar var. Sa-
nayici de doğal olarak 
bunu ihraç etmek isteye-
cektir ve fiyat bu yönde yu-
karıya doğru hareket ede-
cektir” dedi.

“İhracat baskısı fiyatları 
artıracak”

Kahveci, ayrıca şunları 
söyledi: “Dünya zeytinyağı 
üretiminde yarıya yakın bir 
azalma söz konusu. Bizim 
kendi bölgemizde, Yuna-
nistan ve Akdeniz altı böl-
gelerde bu daha çok görü-
nüyor. Dolayısıyla dünya-

tan Kahveci, “Bu sene 
Uluslararası Zeytinyağı 
Konseyi’nin zeytinyağı üre-
tim beklentisi 700-750 bin 
ton civarında görünüyor. 
Türkiye’de de buna benzer 
bir sorun var. Özellikle 
Ege'nin güney taraflarında 
üretim sorunumuz var. Bir 
de Hatay başta olmak 
üzere deprem bölgesinde 
köyler ve değirmenler 
zarar gördü. Üretimde ve 
toplamada sıkıntı olacak. 
Belki oradaki insanların 
yer değiştirmesini nede-
niyle ürün dalında kalacak” 
diye konuştu.

“Zeytinyağı fiyatları yu-
karıya doğru hareket 
edecek”

Türkiye’nin önceki yıl-

daki zeytinyağı sıkıntısı ne-
deniyle fiyatların yukarı 
yönlü hareket etmesi çok 
normal. Talebin karşılana-
mayacağı beklentisi çok 
yüksek. Dolayısıyla yurt 
içerisindeki üretim, yurt dı-
şındaki ihracat yönünde 
hareket edeceği için ihra-
cat baskısı yurt içinde fi-
yatları artıracaktır. Yurt içe-
risinde de hem ayçiçeği to-
humunda hem de zeytin ve 
zeytinyağı üretiminde sı-
kıntımız var. Geçen yılki 
420 bin tonluk üretimin kar-

şısında bu sene 180-200 
bin ton üretim bekleniyor. 
Ancak geçen yıldan kalan 
stoklarımız yurt içinde 
çok ciddi bir sorun yaşa-
mayacağımızı gösteriyor. 
Ama alım gücü açısından 
sıkıntı yaşayacağımızı 
gösteriyor. Yani ürün ve 
üretim var. Geçen stoklar-
dan dolayı yeterli olma ih-
timali çok yüksek ama 
yurt dışına doğru ihracat 
baskısı bizdeki fiyatları 
yükseltecektir.” 

(Haber Merkezi)

Sabri YÜCEL
0532 062 89 28

Dr. Şenyürek, TBMM’ 
deki grup toplantıları ve 
CHP Genel Merkezi’ndeki İl 
Başkanları toplantısına ka-
tıldı.

Cumhuriyet Halk Partisi 
Giresun İl Başkanı Dr. Gök-
han Şenyürek, 14 Kasım 
Salı günü TBMM’de gerçek-
leştirilen İl Başkanları ve Mil-
letvekillerinin katıldığı kapa-
lı grup toplantısı ve olağan 
grup toplantısına katıldı. Dr. 
Şenyürek’in de kürsüye çı-
karak kısa bir selamlama ko-
nuşması yaptığı toplantılara 
CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel, genel başkan sıfatıyla 
ilk kez başkanlık etti.

CHP lideri Özel, olağan 
grup toplantısının ardından 
yaptığı açıklamada; “Mev-
cut belediye başkanlarımızı 
anketle ölçeceğiz. Halkın 
gönlünde yeri yoksa yeni 
aday belirleyeceğiz, örgütü-

müz çoklu yarış derse mut-
laka ön seçim yapacağız. 
Örgüt denetiminde ön 
seçim yapacağımızı söy-
ledim. Sandıktan kim çı-
karsa onu adaylaştıraca-
ğız” dedi.

81 İl başkanından 
ortak açıklama

TBMM’deki grup top-
lantılarının ardından CHP 
Genel Merkezi’nde Genel 
Başkan Özgür Özel’in baş-
kanlığında CHP İl Baş-
kanları toplantısı düzen-
lendi. Toplantının ardın-
dan 81 il başkanı tarafın-
dan yapılan ortak açıkla-
mada, yerel seçim aday-
ları için il başkanlarının gö-
rüşü alınarak yöntem be-
lirlenmesi ve Tüzük Kurul-
tayı’nın 2024 Mayıs sonu-
na ertelenmesi gerektiği 
vurgulandı. 

(Pınar Okumuş)

Üretimdeki düşüş zeytinyağı fiyatlarını artıracak

Başkan Şenlikoğlu hizmet için Ankara-Giresun
arasında mekik dokumaya devam ediyor

'Sandıktan kim çıkarsa onu ...’
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Giresunspor Başkanı 
Nahid Yamak; “Tahtada 
alacaklı olan futbolculara 
ödeme yapmak istiyoruz 
ancak bu iş sadece bizim 
gücümüzle olacak iş 
değil. Giresunspor'u ön-
celikli olarak bu ligde tut-
mamız lazım. Giresuns-
por şemsiyesi altında top-

yunca bir oyuncuya bile 
imza attırmadım, alacaklı 
olan futbolculara ödeme 
yapmak istiyoruz ancak bu 
iş sadece bizim gücümüzle 
olacak iş değil” ifadelerini 
kullandı.

BAŞKA
GİRESUNSPOR YOK!

Başkan Yamak; “Gece-

lanmak zorundayız” Artan 
finansal maliyetler ve kur 
artışı Giresunspor’da Baş-
kan Nahid Yamak ve idare-
cileri kara kara düşündürü-
yor. Transfer tahtası kapalı 
olan ve Ocak ayında kad-
rosunu güçlendirebilmek 
için 100 milyon lirayı aşkın 
bir paraya ihtiyaç duyan Gi-

re suns por ’da Baş kan 
Nahid Yamak, dolar ve 
eurodaki artışlardan dolayı 
tahtadaki alacaklı olan 
oyunculara yapılması ge-
reken miktarın yükseldiğini 
ifade ederek; “Elimizden 
geleni yapıyoruz ancak sa-
dece bizim istememizle ol-
muyor. Ben hayatım bo-

Giresunlu milli hal-
terci Cansu Bektaş, 
Meksika'nın Guadalaja-
ra kentinde düzenlenen 
2023 Dünya Gençler 
Hal ter Şam pi yo na-
sı'nda dünya şampiyo-
nu oldu.

15-23 Kasım 2023 ta-
rihlerinde Meksika'nın 
Guandalajara kentinde 
devam eden Dünya 
Gençler Halter Şampi-
yonasının ilk gününde 
Giresunlu Milli Sporcu-
muz Cansu BEKTAŞ, 
Koparmada 73 kg, Silk-

mede 90 kg ve Toplamda 
163 kg kaldırarak Dünya 
Şampiyonu oldu.

Giresun Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüğü, yaptığı 
açıklamada, Bektaş'ı teb-
rik ederek, "Uluslararası 
arenada ülkemizi başarı 
ile temsil ederek yurda 2 
altın, 1 gümüş madalya ile 
dönen haltercimizi ve 
sporcumuzun üzerinde 
büyük emekleri bulunan 
antrenörümüz Ömer Has 
hocamızı tebrik ederiz" ifa-
delerini kullandı. 

(Hakan Akbaş)

Giresunsporlu Kuwas'ın 
milli takımdan erken dönmesi 
mutluluk yarattı.

El Salvador ile oynanacak 
ikinci maçın kadrosunda yer al-
mayan Giresunsporlu futbolcu, 
şehre döndü ve Cumartesi 
günü yapılan antrenmanda yer 
aldı. Teknik adam Mehmet Bi-
rinci; “Kuwas benden önceki dö-
nemde uzun ve yorucu bir yol-
culuk geçirmiş ve maçtan bir 
gün önce gelmiş. O maçta da 
çok fazla verim alınamamış. 
Şimdi geldi ve antrenmanları-
mıza katılıyor. Kocaelispor ma-
çında O’na çok ihtiyacımız ola-
cak” dedi. 

(Hakan Akbaş)

Giresunlu Halterci,
Dünya Şampiyonu!

“İlk işim döviz kuruno kontrol etmek oluyor”
leri uyuyamıyorum. Sabah 
ilk işim dolar ve euroda ar-
tışın olup olmadığını kont-
rol etmek oluyor. Çünkü bil-
diğiniz gibi transferlerde 
tercihlerin büyük bir ço-
ğunluğu yabancı oyuncu-
lardan yana yapıldığından, 
anlaşmalar dolar ya da 
euro üzerinden. Transfere 
engel oyuncularla görüşü-
yoruz, alacaklarından bir 
bölüm indirmelerini istiyo-
ruz. Tabi bu onlara kalmış 
bir durum. Bu takım hepi-
mizin. Bu takımı öncelikli 
olarak bu ligde tutmamız 
lazım. Giresunspor şemsi-
yesi altında toplanmak zo-
rundayız. Başka Giresuns-
por yok” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi)

Çotanaklarda
Kuwas mutluluğu

“Bu fırsatı iyi değerlendirmeliler”
Transfer tahtası kapalı 

olan Giresunspor'da teknik 
adam Mehmet Birinci, altyapı 
oyuncularını yakın takibe 
aldı.

Göreve gelir gelmez Mu-
hammet’i U19’dan A takıma 
alan Yeşil-beyazlıların hoca-
sı, U17’nin Altay ile oynadığı 
karşılaşmayı da tribünden iz-
ledi ve genç futbolcuları taki-
be aldı. Mehmet Hoca; 
“Transfer tahtamızın kapalı ol-
ması üzücü ama gençlerimiz 
için bir fırsat. Bu fırsatı iyi de-
ğerlendirmeliler” şeklinde ko-
nuştu.(Haber Merkezi)


